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Consilier local PMP in cadrul Consiliului Local al Comunei Moieciu 

Raport de activitate.aferent anului 2023 

In perioada 01.01 .2023 - 31.12.2023 am participat la toate ~edintele ordinare, 
extraordinare ~i de indata ale Consiliului Local al Comunei Moieciu. 

Totodata, am participat, in calitate de pre~edinte, la toate.fedintele comisiei din care 
fac parte, respectiv Comisia nr.3' juridica ~; de disciplina, apararea ordinii ~; lini~tii 
pub/ice, a drepturilor cetafenilor, administrafie publica·~--sitt.iafii de urgenfa. 

Pentru fiecare ~edinta de comisie sau de plen a Consiliului Local am studiat proiectele 
de hotarari propuse ~i puse la dispozitie de catre Secretarul General ~i executivul 
Primariei, intotdeauna solicitand detalii ~i explicatii de la- initiatori atunci cand am 
considerat ca se impune acest lucru. In cazul in care am considerat ca proiectele sunt .- . 
legale si oportune am acordat aviz favorabil iar in situatiile in care s-a impus am 
mentionat obiectiunile(amendamentele) in cuprinsul proceselor verbale. 

In calitate de consilier local, am faet:tt o serie de interpelari/propuneri/solicitari cu privire 
la anumite probleme sau situatii de fap_t din comuna Moieciu. Mentionez cateva dintre 
acestea: · · , ., .. _ 

❖ La fel ca si in anii precedenti, am propus efectuarea diligentelor ~i a demersurilor 
legale privind readucerea dispensarului din Moieciu de jos in proprietatea UAT 
Primaria Moieciu, in vederea accesarii de fonduri europene pentru renovarea ~i 
extinderea acestuia la un nivel care sa asigure servicii medicate demne de 
secolul 21 pentru locuitorii din comuna Moieciu. In prezent, cladirea si terenul 
pe care este amplasat dispensarul se afla in proprietatea Casei Nationale de 
Asigurari de Sanatate(CNAS). 

❖ Am propus Viceprimarului cu atributii de primar, in plenul Consiliului Local, 
revizuirea contractului care se semneaza intre SLS Moieciu si beneficiari 
(locuitorii comunei Moieciu) deoarece in cuprinsul acestuia NU este mentionat 
in mod expres reprezentantul legal al SLS Moieciu iar art. 5 din Contractul Cadru 
aprobat in Consiliul Local lipse~te din contractul semnat de catre beneficiari. 

❖ Am solicitat, prin numeroase interpelari in plenul Consiliului Local, alocarea unui 
buget mai consistent pentru pietruirea ~i asfaltarea ulitelor si strazilor din 
comuna, multe dintre acestea aflandu-se intr-o stare de degradare avansata. 

❖ Avand in vedere ca o mare parte din strazi', respectiv ulite NU sunt cadastrate 
~i nu se afla in domeniul public, am solicitat alocarea cu prioritate a fondurilor 



necesare pentru rezolvarea acestei situatii care blocheaza investitiile de 
refacere sau reparatie a infrastructurii rutiere din comuna pe sectoarele in 
cauza. 

❖ Fiind un promoter al educatiei, culturii ~i sportului, am sustinut de fiecare data 
alocarea de fonduri pentru premierea elevilor ~i sportivilor moieceni, pentru 
recunoa~terea rezultatelor exceptionale ale acestora la fiecare sfar~it de an. 

❖ In data de 17.05.2023 am initiat o propunere de modificare a proiectului de 
hotarare nr. 3292/21/04/2023, privind stabilirea circulatiei in sens unic pe 
tronsonul de drum Ulita Bisericii din Moieciu de Jos, deoarece varianta initiala 
nu doar ca nu rezolva problema ci ar fi 'inrautatit-o. 
Propunerea de modificare a fost agreata de majoritatea riveranilor de pe Ulita 
Bisericii pe baza unui tabel de semnaturi si a fost'inregistrata sub nr.4234 din 
17.05.2023. Pana la momentul prezent, mt··a fost adoptat nici proiectul de 
hotarare initial dar nici modificat cu luarea in considerare a propunerilor 
'inaintate de riverani prin subsemnatul, lucru care dovede~te 'inca o data 
incapacitatea actualei administratii de a asculta toate partile si de a implementa 
solutiile care sa aiba aplicabilitate in viata de zi elf zi. 

... . 
❖ Am facut solicitari si propuneri pentru a se efectua lucrari de calitate,la preturi 

de bun simt, care sa nu depa~easca media pietei. 
Cand am constatat ca lucrarile nu au fost efectuate corespunzator(Ex: Lucrarile 
executate la sistemul de'incalzire centrala de la scoala din Magura), am luat 
atitudine si am solicitat document~le in baza carora a fost efectuata receptia 
lucrarii, tragerea la raspundere a pers-danelor implicate si refacerea lucrarilor. 

❖ In cadrul discutiilor pe care le-am avut cu cetatenii, majoritatea cererilor ~i a 
doleantelor acestora au fest cu privire la starea proasta a drumurilor, a faptului 
ca sistemul de canalizare ~i aductiune de apa din comuna sunt nefunctionale, 
starea degradata a trotuarelor ~i lipsa unui pare de joaca pentru copii in 
apropiere de centrul comunei etc. Am sesizat toate aceste lucruri 'in cadrul 
~edintelor de consiliu, din pacate 'in numeroase situatii initierea unor proiecte 
de hotarare este practic imposibila deoarece la mare parte din bunurile de 
patrimoniu ale UAT Moieciu nu exista o situatie juridica certa, numeroase 
drumuri, ulite si cai de acces nu sunt cadastrate, consecinta fiind blocarea 
implementarii unor viitoare proiecte pe amplasamentele respective. 
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